
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 5. december 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 147

I lyset af artiklen i Information den 28. november 2019: ”Danmark risikerer at binde sig til

udskældt klimaværktøj” og det forhold, at der skal meldes ind til EU's fleksibilitetsmeka-

nisme inden den 31. december 2019, om regeringen agter at benytte kvoteannulleringer

indtil 2025, anmodes ministeren om at oplyse: Hvor mange kvoter planlægger regeringen

at annullere under mekanismen, og hvor meget ville provenuet være, hvis kvoterne i ste-

det bliver solgt? Der må gerne udarbejdes alternative opgørelser, hvor der dels tages ud-

gangspunkt i, at dagens kvotepris opretholdes, dels i regeringens centrale skøn for udvik-

ling i kvoteprisen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ida Auken (RV).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 16. december 2019.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ida.Auken@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Ida Auken
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